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De 5 vergaderingen en scholingsbijeenkomst van afgelopen jaar hoefden gelukkig niet meer online 

plaats te vinden. De vergaderingen tussen de OPR PO-VO en met de RvT zijn verzet naar 2023.  

De belangrijkste besproken onderwerpen, gemaakte afspraken en actiepunten van dit jaar:    

-De OPR heeft kritisch meegekeken, meegedacht over tekstuele aanpassingen en uiteindelijk 

instemming gegeven op het nieuwe Ondersteuningsplan 2022-2026. Hierna werd gemonitord hoe het 

plan verder over de besturen en scholen wordt uitgerold en geïmplementeerd.  

-De OPR heeft de statuten en regelementen doorgenomen, herzien en goedgekeurd. Ook wordt er 

gewerkt aan meer zichtbaarheid van de OPR binnen het SWV voor de ouders en personeel. 

-En de OPR heeft kennisgenomen van de meerjarenbegroting van het SWV. 

-De OPR heeft iets beter toegang tot alle documenten via de One-Drive, maar dit werkt nog niet 

optimaal, omdat de meeste scholen (en dus ook personeel- en ouderleden) met Google-Drive werken. 

De OPR heeft nu wel een eigen sharepoint werkomgeving, maar die blijft alleen via een koppeling 

(omweg) te bereiken.  

-Met aandacht heeft de OPR gevolgd hoe de eerste opvang en scholing van de Oekraïense 

vluchtelingen werd georganiseerd op Goeree Overflakkee. 

-Ook volgden we alle ontwikkelingen rondom de overeenkomst en de uitvoering van de samenwerking 

tussen de Gemeente, Jeugdhulp en het SWV. Er zijn kritische vragen uit het veld. 

-Onze input werd meegenomen over de besteding van het bovenmatig eigen vermogen van het SWV. 

Hier waren diverse voorstellen voor. We volgen de ontwikkelingen. 

-Tot slot heeft de OPR aan het eind van het schooljaar afscheid genomen van vier leden van wie een 

deel sinds de oprichting van de OPR PO GO lid was. Zij zijn hartelijk bedankt voor hun enorme bijdrage 

als ouderlid en/of lid van de personeelsgeleding en voor hun inzet kregen zij een bos bloemen en een 

presentje. Een nieuw lid nam i.v.m. persoonlijke omstandigheden afscheid. 

 

-Na een herhaalde oproep aan alle schoolbesturen mochten we twee nieuwe leden vanuit de 

personeelsgeleding welkom heten. De overige vacatures zijn tot op heden nog niet ingevuld. 

Komend jaar hopen wij o.a. de openstaande vacatures verder te kunnen opvullen en weer fijn te 

kunnen samenwerken met alle betrokken partijen.  
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